

Title (en)
Wrap-around package.

Title (de)
Hüllenförmige Packung.

Title (fr)
Emballage de type fourreau.

Publication
EP 0658487 A1 19950621 (DE)

Application
EP 94119292 A 19941207

Priority
FR 9315081 A 19931215

Abstract (en)
A wrap-around package for combining a plurality of articles having a cross-section which reduces from the bottom to the top - in particular bottles (B) - these articles being arranged in two parallel rows, the package consisting of a covering wall (101) which at least partially covers the closures of the articles, two side walls (102a, 103a) and a bottom wall, which walls are defined by an erected blank of card or the like, and the package having two openings on each of its two end faces. According to the invention, there are additionally provided a tab (111) which extends from the covering wall (101) into each edge region of the covering wall, which edge region is located next to an end-face opening and forms an obliquely downwardly directed support between the upper regions of two outer articles of the adjacent rows, and means (112-115) which hold each tab in its position.
<IMAGE>

Abstract (de)
Hüllenförmige Packung für die Zusammenfassung von mehreren Gegenständen mit einem sich von unten nach oben verringernden Querschnitt - insbesondere Flaschen (B) -, wobei diese Gegenstände in zwei parallelen Reihen angeordnet sind, wobei die Packung aus einer Deckwand (101), die die Verschlüsse der Gegenstände mindestens teilweise abdeckt, zwei Seitenwänden (102a, 103a) und einer Bodenwand besteht, die durch einen aufgestellten Zuschnitt aus Karton oder dgl. definiert werden, und wobei die Packung an ihren beiden Stirnseiten jeweils zwei Öffnungen aufweist. Erfindungsgemäß sind außerdem eine Lasche (111), die sich von der Deckwand (101) in jeden Kantenbereich der Deckwand erstreckt, der sich neben einer stirnseitigen Öffnung befindet, und eine schräg nach unten gerichtete Stütze zwischen den oberen Bereichen von zwei außenstehenden Gegenständen der angrenzenden Reihen bildet, sowie Mittel (112 - 115) vorgesehen, die jede Lasche in ihrer Position halten.
<IMAGE>

IPC 1-7
B65D 71/16

IPC 8 full level
B65D 71/00 (2006.01); **B65D 71/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 71/16 (2013.01); **B65D 2571/0016** (2013.01); **B65D 2571/00265** (2013.01); **B65D 2571/00277** (2013.01); **B65D 2571/00444** (2013.01);
B65D 2571/0066 (2013.01); **B65D 2571/00759** (2013.01)

Citation (search report)
• [YD] FR 2648440 A1 19901221 - 4 P EMBALLAGES FRANCE [FR]
• [Y] US 3598302 A 19710810 - NOWAK WILLIAM W
• [A] BE 628149 A 19630228
• [A] LU 57994 A1 19690522

Cited by
US2019210780A1; WO2006113892A1

Designated contracting state (EPC)
BE ES FR LU PT

DOCDB simple family (publication)
EP 0658487 A1 19950621; EP 0658487 B1 19970820; ES 2108355 T3 19971216; FR 2713604 A1 19950616; FR 2713604 B1 19960301

DOCDB simple family (application)
EP 94119292 A 19941207; ES 94119292 T 19941207; FR 9315081 A 19931215